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Reunió dê  Junta General 

( Continuado.) 
Llegida la Memoria, que és aprovada pels con-

currents, a continuació el President explica el con-
flicte que sorgí a la nostra ciutat amb el pretesc 
augment del preu de l'aigua per part del Concessio-
nari i les gestions efectuades per tal d'arranjar 
aquest assumpte, palesant l'interés que hi ha tingut 
la Junta Directiva i exposant que té noticies de qué 
s'ha arribat a un acord entre el Concessionari i 
l'Ajuntament, consistent en qué els 480 litres d'ai-
gua serán cedits ais consumidors peí preu de 49 
pessetes; aquest acord tindrá dos anys de duració 
i el Concessionari queda obligat a efectuar reformes 
en la instaliació per tal d'evitar la manca d'aigua, 
tal com ha vingut succeínt reiteradament. 

Escoltades les anteriors explicacions, fan ús de 
la paraula els senyors Ventura, Castanys, Llistuella, 
Estapé, Planas i Camps, exposant la necessitat de 
que l'acord que prengué l'Ajuntament, que en prin-
cipi s'acceptá sigui rodejat de totes les garanties 
que facin que no pugui ésser burlat el seu compli-
ment, fent també observacions alguns deis esmen-
tats senyors sobre la forma de pagament, i, ates 
que l'esmentat acord, segons s'ha dit, deu teñir dos 
anys de vigencia, que es prenguin les mesures ne-
cessáries per a que al termini del contráete hi hagi 
solucions definitives satisfactóries pels consumi
dors. 

El President recuU les manifestacions exposa-
des, prometent atendre-les i defensar-les amb el 
máxim interés, acordant-se finalment, a proposta 
del senyor Estapé, donar un vot de grácies ais qui 
han fet els treballs que ha explicat la Presidencia 

i un vot de confiancpa al President per a que obri en 
aquest assumpte de la miilor forma que cregui 
oportuna en defensa deis interessos deis afectats. 

Saguidament el senyor Lloreny Civil dona 
compte de les gestions fetes prop de l'Ajuntament 
en l'assumpte de la reglamentació deis establi-
ments, exposant que han estat ja presentades les 
peticions del Centre Gremial i que les té en estudi 
la Coraissió corresponent del Municipi, referint-se 
a les indicacions i suggeréncies fetes per les Sec-
cions i Entitats adherides del Centre, que han que-
dat incSuídes en l'avant-projecte. 

Convidats a parlar sobre aquest punt els con-
currents per a exposarla seva opinió, fan ús de la 
paraula els senyors Vidal, Font, Bages, Llistuella, 
Molins, Planas i Tió, demanant aclariments, con-
testant preguntes i exposant casos, que justifiquen 
la necessitat im mediata de la regulado de les boti-
gues, referint-se especialment el senyor Vidal a un 
cas que té plantejat la Secció de Lleteries, per a 
qual solució la presidencia ofereix tot el seu con-
curs en nom propi i de la Junta Directiva. 

Seguidament el President comunica que per 
precepte estatutari fineixen en els carrees directius 
que actualment teñen al Centre Gremial, els se
nyors Tió, Planas, Gurri, Oliver, CuUell i Font 
i notifica que després d'un canvi d'impressions tin
gut amb diverses persones de l'Entitat i sense altre 
objecte que orientar a l'Assemblea, proposa per a 
substituir els directius cessants, els senyors Peiné, 
Vilaplana, Marqués, Camps, Puiggener i Bages, 
acordant-ho així la Junta General per unanimitat. 

Finalment fan úsde la paraula el senyor Vidal 
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